
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 22. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 124
Vil ministeren kommentere artiklerne i Vejle Amts Folkeblad/Horsens Folke-
blad den 6. maj 2015: ”Politikere: Telte skal have dispensation” og den 11.
maj 2015: ”Ingen mulighed for dispensation til byfesttelte” samt TV Syds ny-
hedsudsendelse den 10. maj 2015 og herunder oplyse, hvorvidt ministeren
anser lovarbejdet og gennemførelsen af loven som værende i overensstem-
melse med lovens intentioner, eller om ministeren deler DF’s opfattelse af, at
der er opstået et unødigt bureaukrati og alt for dyre omkostninger for de frivilli-
ge foreninger bag eksempelvis landets mange lokale byfester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Kri-
stian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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